
 

   1/3 

Frelloskolen 

 

Skolebestyrelsesmøde 

Tidspunkt: 13. marts 2024 kl. 17:00 – 19:00 

Sted: Personalerummet Frelloskolen 

Deltagere: 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Afbud: 

 

 

 

Mødeleder: 

Referent: 

Dennis Bjørn Krog-Meyer, Henrik 

Christopher Juel Bay, Lars Meldgaard 

Hage, Bjarne Østergaard Olesen, Rikke 

Olesen, Helene Nikoline Nielsen, Lea 

Møller Schäffer 

Vibeke Obel Jørgensen, Mette Bæk 

Mortensen 

Anders Skov, Morten Møller Jensen 

Elevrådsrepræsentant: Smilla Foss 

Kristensen og Yones Musavi 

 

Bjarne Østergaard Olesen, Helene 
Nikoline Nielsen 

 

 

 

Dennis Bjørn Krog-Meyer 

Anders Skov 

O = Orientering, D = Drøftelse, G/B = Godkendelse/Beslutning 

Dagsorden Referat 

1. Godkendelse af referat/dagsorden (G/B) Godkendt 

2. Meddelelser (O) 

            Formand 

            Skoleledelse 
            Elever  

 Andre 

 

max. 10 min.  

Skoleledelse: 

- Informerer om baggrund for artikler i JV. 

- Frelloskolen er inviteret til 
skoleudviklingssamtale den 21/5 kl. 

16.30 – 18.00. Indholdet er skolens 

omstillingsplan, hvor repræsentanter fra 

skolebestyrelsen kan deltage. Lea Møller 

Schäffer har ind til videre tilbudt at 

deltage fra bestyrelsen. 

- Gennemgang af udvalgte data fra den 

årlige LEAPS-undersøgelse. 

 

 

3. Skærmbrug (O, D, G/B) 

Giver de nyeste anbefalinger fra 

Undervisningsministeriet anledning til ændring af 

- Morten informerer om 

undervisningsministeriets 10 anbefalinger. 

Drøftelserne gik herefter på, hvad 
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vores principper/politikker? Evt. justering af 

mobilpolitikken (2 bilag) 

 

30 min. 

anbefalingerne kalder på fra bestyrelsens 

side. 

- Der var enighed om, at de nuværende 

principper for brug af mobiltelefoner ikke 

kræver en justering. Den nuværende 

udformning giver det pædagogiske 

personale et godt råderum. 

- Bestyrelsen opfordrer til, at man på de 

enkelte afdelinger/årgange afprøver 

forsøg i samarbejde med eleverne. Det 

kunne eksempelvis være undersøgelser af, 

hvilken indvirkning det har på trivsel og 

fællesskab, at mobilerne droppes i en 

periode. 

- I forhold til brug af skærm/computer i 

undervisningen er det bestyrelsens 

holdning, at der er en divergens mellem 

strategien for digital undervisning i Varde 

Kommune og anbefalingerne fra 

Undervisningsministeriet. Bestyrelsen har 

derfor bedt skolens ledelse om at gå i 

dialog med forvaltningen om muligheden 

for en dialog med udvalget for Børn og 

Læring. 

- Der er ligeledes en opfordring til, at 

brugen af skærme på generelt niveau 

tænkes ind i et kommende LEAPS-projekt. 

- Anbefalingerne: relevant at lytte til 

anbefalingerne, men det går delvist imod 

kommunens strategi. 

- Kan brugen af skærme på generelt niveau 

tænkes ind i LEAPS-projekter. 
- Afrunding: Det kunne give god mening 

med et projekt om emnet. Morten 

undersøger muligheden for dialog med 

Børn & Læring. Der er ikke grundlag for 

ændringer på nuværende tidspunkt. 

4. Elevstyrede skole/hjemsamtaler (O, D) 

Personalets oplevelser og evaluering af 

opstarten på de elevstyrede skole/hjemsamtaler. 

 

30 min. 

- Forældre har generelt meget positive 

oplevelser af samtalerne. Der er stor 

variation på formen. Eleverne har positive 

oplevelser ved at gennemføre samtalen. 

- Det pædagogiske personale: Vi er blevet 

lidt klogere på, hvad der kræves af 

årgangsteamet for at skabe en god 

elevstyret skole/hjem-samtale. Det kræver 

grundig forberedelse med eleverne. 

- De elevstyrede samtaler evalueres på 

næste personalemøde. 

Pause med forplejning  
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5. Økonomi - regnskab (O, D) 

Kort gennemgang af regnskabet for 2023 

 

10 min. 

- Morten gennemgår resultatet for 2023. 

Frelloskolen forventes ved udgangen af 

2023 at have anvendt 100,4% af 

budgettet, når tidligere års overførsler 

medregnes. 

6. Mødefrekvens i bestyrelsen (O, D, G/B) 

Drøftelse af at ændre i mødefrekvenser for 
møderne i bestyrelsen. Evt. justering af 

forretningsordenen (bilag). 

 

20 min 

- Det er besluttet at nuværende 

mødefrekvens er passende. Hvis der ikke 
relevant indhold til dagsordenen, kan et 

møde aflyses samtidig med, at 

efterfølgende møde evt. udvides med en 

halv time. 

7. Evt. og punkter til næste møde (O) 
 

max. 5 min. 

- Morten: Der skal laves en årsberetning. 
- Der efterspørges status på udvidelse af 

legeplads. 

 


